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College van Burgemeester en wethouders 
Van de Gemeente Krimpenerwaard 
Postbus 51 
2821 AB  Stolwijk 
 

betreft: rapportage verkenner Dick Stoppelenburg            31 maart 2020, 

    

Geacht college, 

Het bestuur van de Stichting Vlister Openlucht Baden (VOB) heeft met belangstelling kennisgenomen van de 
rapportage van verkenner Dick Stoppelenburg. Met verwijzing naar de paragrafen van de rapportage, willen we 
de volgende opmerkingen maken. 

Problematiek 
Waar de verkenner is gevraagd ‘zo breed mogelijk te verkennen’ zijn alleen gesprekken gevoerd met mensen in 
Stolwijk. Dat is opmerkelijk omdat VOB immers ook het beheer en de exploitatie voert van zwembad De Loete in 
Haastrecht.  
 
Het beleid van de VOB 
De verkenner heeft het beleid van VOB zeer beknopt weergegeven. In onze brief van 5 januari aan college en 
raad en opnieuw in onze brief van 3 februari, hebben wij onze bedrijfsvoering en ons personeelsbeleid uitvoerig 
toegelicht, mede naar aanleiding van de negatieve beeldvorming van dat moment. Voor meer achtergrond, 
nuance en detail verwijzen we graag naar die brieven; en ook naar de inspreeknotitie van 4 februari van VOB 
bestuurder B.J. Crouwers. 
 

Ongerustheid over voortbestaan Ons Polderbad 
De Loete en Ons Polderbad scoren samen het hoogste aantal bezoekers van de zwembaden in de 
Krimpenerwaard. Ook wordt er in de beleidsnota Sportaccommodatie op gewezen dat VOB als enige 
zwembadexploitant in de Krimpenerwaard voldoende voorzieningen heeft getroffen en reserves heeft 
opgebouwd voor groot onderhoud en vervanging.  
Het businessplan voor natuurgezuiverd zwembad De Loete is opgesteld i.s.m. Arcadis; is vervolgens getoetst 
door provincie Zuid-Holland en RVO met het oog op toekenning LEADER subsidie, en door een commerciële bank 
met het oog op financiering. Het risico van een exploitatietekort is klein, in feite hetzelfde als nu omdat bij de 
afschrijving van de investeringen is uitgegaan van het inkomstengemiddelde van de afgelopen vijf jaar. Als het 
natuurgezuiverd bad leidt tot meer inkomsten (en dat is waarschijnlijk) zal het dus de financiële positie van de 
beide baden versterken. Maar als die meer-inkomsten uitblijven, levert dat geen tekort op.  

In de periode mei-juni 2019 is mede op aandringen van het college een onderzoek gedaan naar het draagvlak 
voor een natuurgezuiverd zwembad in Haastrecht. 1.102 mensen hebben hun stem uitgebracht; 1.061 (95%) 
hebben aangegeven de plannen te steunen. Het aantal respondenten is representatief en de respondenten zijn 
goed geïnformeerd over de plannen, met informatieborden in beide baden, publiciteit in verschillende media, 
informatie op de website en sociale media, flyers verspreid in beide baden en een informatiebijeenkomst in De 
Loete.  

Onze visie op de toekomst van Ons Polderbad en De Loete hebben we toegelicht in de eerdergenoemde brieven 
aan college en raad van januari en februari.  
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Bemiddeling ZPS-VOB 
We hebben zoals de verkenner meldt inmiddels naar beider tevredenheid een overeenkomst gesloten voor de 
komende tien jaar. We vinden het van belang u erop te wijzen dat de noodzaak voor ZPS om met de kiosk in Ons 
Polderbad inkomsten te verwerven, voortvloeit uit het hoge uurtarief (€118) 1  dat ZPS moet betalen voor gebruik 
van het gemeentelijk zwembad De Hofstee in Bergambacht in het winterseizoen. 
 
Vrijwilligers 
Verkenner heeft in Stolwijk met 16 vrijwilligers gesproken. Hij heeft niet gesproken met de overige 46 
vrijwilligers, die voor een deel in Haastrecht aan het werk zijn. De boodschap van die vrijwilligers zou overigens 
dezelfde zijn. Verkenner heeft ook niet gesproken met de 40 sponsors van VOB, die allen hebben uitgesproken 
sponsor te blijven. 
 
Bezorgde burgers 
Bij navraag heeft de verkenner ons gemeld dat het hier zeven burgers betreft. Van enige vorm van 
vertegenwoordiging van een grotere groep is geen sprake. Aan de onderwerpen waarover die burgers bezorgd 
zijn, is hierboven al voldoende aandacht besteed.  
 
Conclusies 
We zijn blij dat de verkenner in de eerste drie alinea’s van deze paragraaf onomwonden zijn vertrouwen 
uitspreekt in de kwaliteit en het beleid van de stichting VOB. Des te meer zijn we daarom verbaasd door de 
laatste alinea. De ‘zorgen’ die hier worden genoemd zijn immers ‘gebaseerd op speculatie over toekomstige 
ontwikkelingen’. Maar daarin heeft VOB omstandig en op verschillende manieren inzicht gegeven en daarover 
heeft de verkenner zich op andere plaatsen in zijn rapportage ook uitgesproken. 
 
Advies 
Beter invoelen? Stichting VOB werkt voortdurend aan het vertrouwen van de gasten in beide baden, door te 
zorgen dat die altijd hun baantjes kunnen zwemmen, door goed zwemonderwijs te bieden, met ZPS een 
overeenkomst te sluiten, personeel goed te begeleiden, toe te zien op een plezierige sfeer, regelmatig aanwezig 
te zijn in de baden met een luisterend oor, aandacht voor vragen van bezoekers, informatie te verschaffen via 
website en nieuwsbrieven en bijeenkomsten te organiseren over toekomstplannen. 
Een waarnemer aanstellen voor een periode van twee jaar suggereert dat er sprake is van een bijzondere situatie 
of aanleiding (ernstig exploitatietekort, onveilige situatie, o.i.d.). Daar is geen sprake van, zo is inmiddels 
duidelijk. Dus wat VOB betreft vallen de taken en verantwoordelijkheden van zo’n ‘waarnemer’ precies samen 
met wat nu al gebeurt: twee keer per jaar bestuurlijk en ambtelijk overleg op basis van de 
uitvoeringsovereenkomst.  

Met vriendelijke groet, 

Namens bestuur stichting Vlister Openlucht Baden (VOB) 

 

P.H.M. van Schaik, voorzitter 

----------------------------------------------------- 
1 VOB rekent voor gebruik van Ons Polderbad een tarief van € 40 per uur. 


